
enquesta latribuna 
diciembre '07 

dCreu que el Nadal és 
una festa religiosa o comercial? 

• M^TRINI MARTÍNEZ 
Yo creo que son las dos 
cosas: comerciales, 
porque tenemos que 
gastamos dinero obliga-
toriamente, y religiosas, 
por la família. Se ha 
perdido un poco el 
espiritu navideno, estàs 
fiestas tendrían que ser 
mas familiares. 

• MONTSE MARTÍNEZ 
Creo que es al 50%, se 
hace por tradición, pero 
aprovecha el comercio 
para hacer su agosto. A 
mi me gustaria que 
fueran mas familiares, 
me sobra lo de comer-
cial y lo de la religión. 

• JOAN RIPOT 
Les festes del Nadal 
haurien de ser 
religioses, però són 
comercials. A mi 
m/agradaria que fossin 
més familiars, perquè 
s'està perdent l'esperit 
de Nadal. 

• ROSER RODRÍGUEZ 
Comercials, perquè la 
gent gasta molt i ha tot 
de coses per. comprar: de 
joguines, de menjar... 
Abans eren més 
familiars, es reunia tota 
la família. Suposo que 
abans hi havia menys 
recursos i es celebrava 
d'una altra manera. 

• M̂  ISABEL LÓPEZ 
Comerciales. La familia 
ya no se reune como 
antes. Creo que se ha 
perdido un poco el 
espiritu de la Navidad. 

• XAVI RODRÍGUEZ 
Són totalment 
comercials, tot i que la 
família es segueix 
reunint. M'agradaria 
tenir més vacances per 
Nadal, però amb la 
feina que tinc no puc. 
Abans hi havia altres 
pensaments més religio-
sos, però ara ja no. 

• EVA RODRÍGUEZ 
Son comerciales, pero 
me gustaria que hubiera 
un intermedio, ni tan 
religiosas ni tan comer-
ciales. Mas como seria ' 
antes, reunir-se con la 
familia pero no tener 
que comprar tantos 
regalos. 

• M^ ROSA LOSCOS 
De tot una mica. A mi 
m'agradaria que fossin 
més familiars, amb la 
família unida, i fos tot 
com era abans. Sota el 
meu pvmt de vista s'ha 
perdut una mica 
l'esperit del Nadal. 
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